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П  Р  О  Т  О  К  О  Л 

№12 
 

 

Днес 27.03.2012 година в заседателната зала на община Кнежа се проведе  

заседание на Общински съвет гр.Кнежа. На заседанието от избраните 17 общински 

съветника присъстваха 17.  

 Председателят на Общинския съвет Кнежа, г-жа Малина Цолова откри редовното 

заседание за м.март в 14
30 

часа и предложи то да протече при следния  

Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

1.Отчет за работата на „МБАЛ – КНЕЖА” ЕООД за 2011 година. 

2.Отчет за изпълнението на решенията на Общинския съвет Кнежа за 
2011 година. 

3.Отчет за работата и изпълнението на бюджета на читалищата в 

Община Кнежа за 2011 година. 
4.Приемане актуализиран план и отчет на бюджета на Община 

Кнежа за 2011 година. 
5.Докладни записки, молби на граждани и юридически лица: 
5.1.Докладна записка от инж.Николай Дамяновски – Вр.ИД кмет на 

Община Кнежа относно издаване на Запис на заповед, с оглед осигуряване 
на адекватно обезпечение на авансово плащане за проект: „Прилагане на 

мерки за енергийна ефективност в ОУ „Васил Левски” гр.Кнежа и ОУ 
„Христо Ботев” с.Бреница, Община Кнежа”; 

5.2.Докладна записка от инж.Николай Дамяновски – Вр.ИД кмет на 

Община Кнежа относно издаване на Запис на заповед, с оглед осигуряване 
на адекватно обезпечение на авансово плащане за проект: „Корекция и 
подобряване проводимостта на река Гостиля в централна градска част на 

град Кнежа”; 
5.3.Докладна записка от инж.Николай Дамяновски – Вр.ИД кмет на 

Община Кнежа относно отдаване на търг на общинска земя под наем и под 
аренда; 

5.4.Докладна записка от инж.Николай Дамяновски – Вр.ИД кмет на 

Община Кнежа относно отдаване на имот – частна общинска собственост 
чрез търг; 
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5.5.Докладна записка от инж.Николай Дамяновски – Вр.ИД кмет на 

Община Кнежа относно отдаване на имот – частна общинска собственост 
чрез търг; 

5.6.Заявление от Митко Георгиев Боев – управител на ЕТ „Митко 
Боев” гр.Кнежа относно разрешение за озеленяване площите около 
застроения от него терен; 

5.7.Писмо от инж.Симеон Симеонов – началник на РС „Пожарна 
безопасност и защита на населението” гр.Кнежа, относно приемане на 
Наредба №5 за пожарната безопасност на територията на Община Кнежа; 

5.8.Докладна записка от Ваня Бърковска – директор на дирекция 
„Социално подпомагане” гр.Кнежа относно приемане на Общинска 

програма за закрила на детето в Община Кнежа за 2012 година; 
5.9.Молба от Росица Васкова от гр.Кнежа относно отпускане 

персонални пенсии на децата й; 

5.10.Молба от Маргарита Коева – председател на Диабетно 
дружество „Стевия” гр.Кнежа, относно предоставяне на помещение и 

средства на дружеството. 
6.Разни. 

 Предложи в т.Разни да бъде включено Заявление от ЕТ „Митко Боев” за 

озеленяване площта около застроения от него терен.  

Общинският съвет със 17 гласа „за” прие дневния ред с направеното допълнение. 

 

На заседанието присъстваха: 

 инж.Николай Дамяновски – ВИД кмет на Община Кнежа; 

 г-н Петър Гърневски – кмет на кметство с.Бреница; 

 г-н Цветан Иванов – кмет на кметство с.Лазарово; 

 г-жа Наталия Христова – Радомирска – секретар на Община Кнежа; 

 г-жа Даниела Дойчинова – директор на дирекция „Обща администрация”; 

 инж.Николай Кьосовски – директор на дирекция „Специализирана администрация”; 

 д-р Велизар Дилов – управител на „МБАЛ – Кнежа” ЕООД; 

 г-жа Силвия Бръмчийска – гл.счетоводител на „МБАЛ – Кнежа” ЕООД; 

 инж.Симеон Симеонов – началник на РС „Пожарна безопасност и защита на 

населението” гр.Кнежа; 

 г-н Румен Бонински – председател на НЧ „Борба 1896” гр.Кнежа; 

 г-жа Йорданка Плешковска – секретар на читалище „Народно съзнание 1897” 

с.Бреница; 

 г-жа Валентина Тодорова – секретар на читалище „Изгрев 1897” с.Еница; 

 г-жа Виолина Симеонова – секретар на читалище „Димитър Цонов 1903” 

с.Лазарово 

 и граждани. 

  

 ПО ПЪРВА ТОЧКА – Управителя на „МБАЛ – Кнежа” ЕООД, д-р Велизар Дилов 

направи отчет на дружеството за 2011 година. 

 Отношение по отчета взеха: 
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 Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси 

на заседанието си е решила, че бюджетната комисия ще реши за покриването на част от 

загубите с неразпределената печалба от минали години. 

 Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага следните решения: 

 1.Приема отчета на „МБАЛ – Кнежа” ЕООД за 2011 г. 

2.С неразпределената печалба от минали години да се покрие част от загубата за 2011 

година. 

 Д-р Лицанова зададе няколко въпроса на д-р Дилов във връзка с Антикризисната му 

програма, на които той отговори. 

 Дамяновска попита направен ли е анализ от края на миналата година до края на 

февруари тази година.  Задълженията към доставчиците се увеличават, а задълженията към 

персонала намаляват. Освен за работните заплати трябва да се заделят средства и за 

доставчиците, защото там вървят лихви. Крайно време е глобите да се плащат от 

виновните. Предложи като решение: 

 3.За лошото финансово състояние на „МБАЛ – Кнежа” ЕООД и лошото управление 

намалява заплатата на управителя д-р Велизар Дилов, от 300  на сто на 150 на сто от 

средната брутна работна заплата в дружеството. 

 Инж.Пеновски сподели, че когато се е разболял в болницата не е имало кардиолог и 

така е от четвъртък до понеделник. Отчета на дружеството не е добър и дава 

незадоволителна  оценка на работата. 

 След направените дебати председателя на общинския съвет предложи още една 

точка към решението: 

 4.Да се поиска финансов одит за дейността на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД за периода 

01.12.2011 г. до 31.03.2012 година, който да се внесе в общинския съвет. 

 Общинският съвет прие предложените решения от бюджетната комисия с 

направените допълнения. 

Р Е Ш Е Н И Е №56 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, първо предложение и ал. 2 от ЗМСМА и чл.23, ал. 

1, т. 11 във връзка с чл. 29, ал. 1, т. 6 от Наредба №13 за управление и упражняване правата 

на собственик на Община Кнежа върху общинската част от капитала на търговските 

дружества, Общинският съвет Кнежа  

Р Е Ш И: 

1.Общинският съвет Кнежа приема отчета на „МБАЛ – Кнежа” ЕООД за 2011 г. 

2.С неразпределената печалба от минали години, която е 103 455,48 лева да се 

покрие част от загубата за 2011 година в размер на 298 300,85 лева на „МБАЛ-Кнежа” 

ЕООД. 

3.За лошото финансово състояние на „МБАЛ – Кнежа” ЕООД и лошото управление 

намалява заплатата на управителя д-р Велизар Дилов, от 300%  на 150% от средната 

брутна работна заплата в дружеството. 

4.Да се назначи финансов одит за дейността на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД за периода от 

01.12.2011 г. до 31.03.2012 година, който да се внесе в общинския съвет. 

Гласували: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

ПО ВТОРА ТОЧКА – Отчет за изпълнение на решенията на Общинския съвет 

Кнежа за 2011 година внесе г-жа Наталия Христова-Радомирска. 
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Отношение по отчета взеха: 

Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предложи отчета 

да се внесе в общинския съвет за обсъждане. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и 

екология  също предложи отчета да влезе в общинския съвет за обсъждане. 

Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси 

предложи отчета да бъде приет. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки предложи да се 

приеме отчета. 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението  предложи да се приеме отчета. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предложи отчета да бъде приет. 

Общинският съвет прие отчета. 

Р Е Ш Е Н И Е №57 

На основание чл. 44, ал. 1, т. 7, второ предложение от ЗМСМА, Общинският съвет 

Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Приема отчета за изпълнението на решенията на Общинския съвет Кнежа за 2011 

година. 

Гласували: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

 ПО ТРЕТА ТОЧКА – Отчет за работата и изпълнението на бюджета на 

читалищата в Община Кнежа за 2011 година. 

 НЧ „Борба 1896” гр.Кнежа направи презентация за работата си през 2011 година от 

председателя на читалището г-н Румен Бонински. 

 Отчетът на НЧ „Народно съзнание 1897” с.Бреница прочете г-жа Йорданка 

Плешковска. 

 Отчетът на НЧ „Изгрев 1897” с .Еница направи г-жа Валентина Тодорова. 

 Отчетът на НЧ „Димитър Цонов 1903” с.Лазарово представи г-жа Виолина 

Симеонова. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки предложи да се 

приемат отчетите на всичките читалища. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предложи отчетите да бъдат приети. На комисията е направило 

впечатление големите разходи за външни услуги, за което са поискани разшифровки. 

Цолова прочете внесените разшифровки с изключение на читалището в с.Еница. 

Герговска поздрави театралците, макар и самодейци по случай Международния ден 

на театъра. 

Дилкова изрази задоволство от работата на читалищата и благодари за богатата им 

дейност, която се бори с чалгазацията и поддържа българския дух. 

Общинският съвет прие отчетите на читалищата от общината. 

Р Е Ш Е Н И Е №58 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, първо предложение и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 26, ал. 4 

от Закона за народните читалища, Общинският съвет Кнежа  

Р Е Ш И: 
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1.Приема отчетите и изпълнението на бюджета на читалищата в Община Кнежа за 

2011 година. 

Гласували: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-2. 

ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА – Докладна записка от инж. Николай Дамяновски - 

Вр.ИД кмет на Община Кнежа относно приемане на актуализиран план на бюджета на 

Община Кнежа за 2011 година и приемане на отчета на бюджета на Община Кнежа за 2011 

година, докладва г-жа Дойчинова. 

Отношение по отчета взеха: 

Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предложи отчета 

да се внесе в общинския съвет за обсъждане. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и 

екология  също предложи актуализирания план и отчета да влезе в общинския съвет за 

обсъждане. 

Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси 

предложи актуализирания план и отчета да бъде приет. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки предложи 

материалите да влязат за обсъждане в общинския съвет. 

 Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението  предложи да се приеме отчета и 

актуализирания план. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предложи актуализирания план и отчета да бъде приет. 

Грамов е поискал разбивка на разходите направени за ремонт на Спортната зала. 

Впечатлило го е направеният окачен таван, който струва 31лв./кв.м, а такъв за района на 

Кнежа се прави за 15 лева/кв.м. Напомни, че в комисията по еднократни помощи няма 

представители от всички политически сили, а разходите за помощи се правят без знанието 

на общинските съветници. Ще направи запитване за законността на работата на комисията. 

Цолова му отговори, че всички разходи се правят след решение на общинския 

съвет. Молбите за еднократни помощи се адресират до кмета на общината, а не до 

общинския съвет. 

При проведеното поименно гласуване резултатите бяха: „за”-6; „против”-няма; 

„въздържали се”-10. Общинският съвет не прие актуализирания план и отчета по бюджета 

на Община Кнежа за 2011 година.  

ПО ПЕТА ТОЧКА – ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ, МОЛБИ НА ГРАЖДАНИ И 

ЮРИДИЧЕСКИ ЛИЦА: 

1.Докладна записка от инж.Николай Дамяновски – Вр.ИД кмет на Община Кнежа 

относно издаване на Запис на заповед, с оглед осигуряване на адекватно обезпечение на 

авансово плащане за проект: „Прилагане на мерки за енергийна ефективност в ОУ „Васил 

Левски” гр.Кнежа и ОУ „Христо Ботев” с.Бреница, Община Кнежа”, докладва 

инж.Кьосовски. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предложи да се 

подкрепи докладната записка. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предложи докладната записка да бъде приета. 

Общинският съвет прие с поименно гласуване докладната записка. 
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Р Е Ш Е Н И Е №59 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, първо предложение и ал. 2 от ЗМСМА, 

Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

На основание чл. 20 и във връзка с чл. 17, ал. 1 от ЗМСМА и във връзка с 

изпълнение на посочените условия в сключения Договор за безвъзмездна финансова 

помощ между Община Кнежа и Министерство на регионалното развитие и 

благоустройството за извършване на искане за авансово плащане в размер на 35% от 

стойността на общите допустими разходи по проекта  

ОБЩИНСКИЯТ СЪВЕТ ПРИ ОБЩИНА КНЕЖА 

 Упълномощава инж.Николай Иванов Дамяновски в качеството си на Вр.ИД кмет на 

Община Кнежа, бенефициент по схема за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

BG 161PO001/4.1-03/2010: „Подкрепа за прилагане на мерки за енергийна ефективност в 

общинската образователна инфраструктура на 178 малки общини” за проект: „Прилагане 

на мерки за енергийна ефективност в ОУ „Васил Левски” гр.Кнежа и ОУ „Христо Ботев” 

с.Бреница, Община Кнежа”, одобрен за финансиране от Европейския фонд за регионално 

развитие (ЕФРР) чрез Оперативна програма „Регионално развитие” към Министерство на 

регионалното развитие и благоустройство, да учреди/издаде Запис на заповед на стойност 

210 949,05 лева (Двеста и десет хиляди деветстотин четиридесет и девет лева и пет 

стотинки) в полза на Поемателя/Договарящия орган за Оперативна програма „Регионална 

развитие” – Министерство на регионалното развитие и благоустройство.  

Гласували поименно: „за”-15; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

2.Докладна записка от инж.Николай Дамяновски – Вр.ИД кмет на Община Кнежа 

относно издаване на Запис на заповед, с оглед осигуряване на адекватно обезпечение на 

авансово плащане за проект: „Корекция и подобряване проводимостта на река Гостиля в 

централна градска част на град Кнежа”, докладва инж.Кьосовски. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предложи докладната записка да бъде приета. 

Общинският съвет прие с поименно гласуване докладната записка. 

Р Е Ш Е Н И Е №60 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, първо предложение и ал. 2 от ЗМСМА, 

Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

На основание чл. 20 и във връзка с чл. 17, ал. 1 от ЗМСМА и във връзка с 

изпълнение на посочените условия в сключения Договор за безвъзмездна финансова 

помощ между Община Кнежа и Министерство на регионалното развитие и 

благоустройството за извършване на искане за авансово плащане в размер на 35% от 

стойността на общите допустими разходи по проекта  

ОБЩИНСКИЯТ СЪВЕТ ПРИ ОБЩИНА КНЕЖА 

 Упълномощава инж.Николай Иванов Дамяновски в качеството си на Вр.ИД кмет на 

Община Кнежа, бенефициент по схема за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

BG 161PO001/4.1-04/2010: „Подкрепа за дребномащабни мерки за предотвратяване на 

наводнения в 178 малки общини” за проект: „Корекция и подобряване проводимостта на 

река Гостиля в централна градска част на град Кнежа”, одобрен за финансиране от 

Европейския фонд за регионално развитие (ЕФРР) чрез Оперативна програма „Регионално 
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развитие” към Министерство на регионалното развитие и благоустройство, да 

учреди/издаде Запис на заповед на стойност 337 533,19 лева (Триста тридесет и седем 

хиляди петстотин тридесет и три лева и деветнадесет стотинки) в полза на 

Поемателя/Договарящия орган за Оперативна програма „Регионална развитие” – 

Министерство на регионалното развитие и благоустройство.  

Гласували поименно: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

3.Докладна записка от инж.Николай Дамяновски – Вр.ИД кмет на Община Кнежа 

относно отдаване на търг на общинска земя под наем и под аренда, докладва 

инж.Кьосовски. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и 

екология   предложи докладната записка да влезе в общинския съвет за решаване. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предложи докладната записка да се подкрепи, като в т.2 от проекто 

решението да отпадне текста: „да бъдат отдадени на търг”, а след думата „цена” да се 

допълни: „след приключване на търга за останалата общинска земя”. 

Грамов каза, че няма да подкрепи докладната записка защото не е пълна. В т. 3 не е 

ясно за коя земя става дума. Предложи докладната да се отложи или се гласува без т.3. 

Инж.Дамяновски предложи докладната да се гласува без т.3, но с предложените 

промени в т. 2, за да се проведат търговете, а след това ще се изясни. 

Общинският съвет подкрепи докладната записка без т. 3 и с предложеното 

допълнение в т.2 от бюджетната комисия. 

Р Е Ш Е Н И Е №61 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА и чл. 24а, ал. 4 от ЗСПЗЗ, чл. 17 , ал. 3, ал. 

9, т. 1 и ал. 10 от наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество в Община Кнежа, Общинският съвет Кнежа  

Р Е Ш И: 

1.Общинският съвет Кнежа възлага на кмета на Община Кнежа да обяви и проведе 

търг: 

- за отдаване под аренда на общинска земя – землището на град Кнежа в размер на  

9456,275 дка. Земята да се отдаде за четири стопански години 2012 – 2016 година с 

начална тръжна цена 35,00 лева/дка (Приложение №1); 

- за отдаване под наем на  общинска земя по чл. 19 от ЗСПЗЗ – землището на град 

Кнежа в размер на 1058,377 дка. Земята да се отдаде за една стопанска година 2012/2013 

година с начална тръжна цена 35,00 лева/дка (Приложение №2); 

- за отдаване под наем на общинска земя в района на летището, землище град 

Кнежа в размер на 71,765 дка. Земята да се отдаде за една стопанска година 2012/2013 

година с начална тръжна цена 35,00 лева/дка (Приложение №3); 

- за отдаване под аренда на общинска земя в землището на с.Еница в размер на 

188,990 дка. Земята да се отдаде за четири стопански години 2012 – 2016 година с начална 

тръжна цена 35,00 лева/дка (Приложение №4); 

- за отдаване под аренда на общинска земя в землището на с.Лазарово в размер на 

245,000 дка. Земята да се отдаде за четири стопански години 2012 – 2016 година с начална 

тръжна цена 35,00 лева/дка (Приложение №4). 
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2.За имотите предоставени на Института по царевицата град Кнежа в размер на 

1127,405 дка - да бъде анексиран договора в частта срок и цена, след приключване на търга 

за останалата общинска земя. 

3.Въз основа на резултатите от търг, кметът на общината да издаде заповед и да 

сключи договори със спечелилите търга. 

4.До участие в търга да не се допускат юридически и физически лица със 

задължения към Община Кнежа (с изключение на дължими вноски, но не изискуеми по 

действащи договори). 

Гласували поименно: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

4.Докладна записка от инж.Николай Дамяновски – Вр.ИД кмет на Община Кнежа 

относно отдаване на имот – частна общинска собственост чрез търг, докладва 

инж.Кьосовски.  

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението  предложи да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предложи да бъде приета докладната записка. 

Общинският съвет прие с поименно гласуване докладната записка. 

Р Е Ш Е Н И Е №62 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал. 1 и по реда на чл. 14, ал. 2 от 

ЗОС и във връзка с молба с вх.№53.00-165/28.02.2012 година от „Макс Телеком” ООД с 

изпълнителен директор Румен Нейков, Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Да се отдаде под наем чрез явен търг недвижим имот – частна общинска 

собственост, а именно част от помещение към ретранслаторно съоръжение с полезна площ 

1 м
2 

и ретранслаторно съоръжение – двете находящи се в ПИ №4067 за срок от 10 години с 

начална тръжна цена 100 лева месечен наем без ДДС.  

Гласували поименно: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

5.Докладна записка от инж.Николай Дамяновски – Вр.ИД кмет на Община Кнежа 

относно отдаване на имот – частна общинска собственост чрез търг, докладва 

инж.Кьосовски.  

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението  предложи да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предложи да бъде приета докладната записка. 

Общинският съвет прие с поименно гласуване докладната записка. 

Р Е Ш Е Н И Е №63 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал. 1 и по реда на чл. 14, ал. 2 от 

ЗОС, Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Да се отдаде под наем чрез явен търг недвижим имот – частна общинска 

собственост, а именно помещение – магазин с площ 16 м
2 

(шестнадесет квадратни метра), 

УПИ VІІІ-2398 (осем – две, три, девет, осем) в квартал 124В (сто двадесет и четири В) по 

ЗРП на град Кнежа, област Плевен, одобрен 1999 година на ул.Марин Боев №53 за срок от 

10 години с начална тръжна цена 49,46 лева месечен наем без ДДС. 
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 Гласували поименно: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

 6.Заявление от Митко Георгиев Боев – управител на ЕТ „Митко Боев” гр.Кнежа 

относно разрешение за озеленяване площите около застроения от него терен, докладва 

инж. Кьосовски.   

 Инж.Кьосовски обясни, че за прилагането на ПУП е в правомощията на главния 

архитект. Той трябва да направи предписание защото площите са общинска собственост 

при това в централната градска част, а в съседство има и други павилиони и трябва да се 

знае с какво ще се озеленяват. 

 Герговска предложи да се подкрепи заявлението при положително становище от 

главния архитект. 

 Дамяновска предложи да се произнесе архитекта, а на извънредна сесия на подпис 

ще се реши. 

 С 16 гласа „за” общинския съвет прие да се вземе решение по заявлението на 

извънредно заседание след становище от главния архитект. 

 7.Писмо от инж.Симеон Симеонов – началник на РС „Пожарна безопасност и 

защита на населението” гр.Кнежа, относно приемане на Наредба №5 за пожарната 

безопасност на територията на Община Кнежа, докладва г-жа Цолова.  

Отношение по отчета взеха: 

Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предложи 

наредбата да се приеме. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и 

екология  също предложи наредбата да бъде приета.  

Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси 

предложи наредбата да бъде приета. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки предложи 

наредбата да се подкрепи. 

 Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението  предложи да се приеме наредба№5 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предложи да бъде приета новата Наредба №5. 

Общинският съвет прие новата Наредба №5 и отмени съществуващата до сега. 

Р Е Ш Е Н И Е №64 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, първо предложение и ал. 2 от ЗМСМА, 

Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Общинският съвет Кнежа отменя Наредба № 5 за пожарната безопасност и 

спасяване на населените места, обектите и личната собственост на гражданите на 

територията на Община – Кнежа приета с Решение №17 от 27.02.2004 година. 

2.Приема Наредба №5 за пожарната безопасност на територията на Община Кнежа. 

 Гласували: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

8.Докладна записка от Ваня Бърковска – директор на дирекция „Социално 

подпомагане” гр.Кнежа относно приемане на Общинска програма за закрила на детето в 

Община Кнежа за 2012 година, докладва г-жа Цолова. 

Отношение взеха: 
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Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси 

предложи да се приеме програмата и за следващото заседание задължава общинска 

администрация да внесе отчет по изпълнението на Общинската програма за 2011 година. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки предложи да се 

приеме програмата. 

Общинският съвет прие предложението на комисията по здравеопазване. 

Р Е Ш Е Н И Е №65 

На основание чл. 21, ал.1, т. 12 от ЗМСМА, чл. 3, ал 1 от Правилника аз прилагане 

на Закона за закрила на детето, Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Общинският съвет Кнежа приема Общинска програма за закрила на детето в 

Община Кнежа за 2012 година. 

 2.Възлага на Общинска администрация за следващото заседание на общинския 

съвет да внесе отчет за изпълнението на Общинската програма за закрила на детето за 2011 

година. 

 Гласували: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

 9.Молба от Росица Васкова от гр.Кнежа относно отпускане персонални пенсии на 

децата й, докладва г-жа Цолова. 

 Отношение взеха: 

Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси 

предложи да се внесе предложение до Министерския съвет за отпускане на персонални 

пенсии на децата на молителката. 

Общинският съвет прие предложението на здравната комисия. 

Р Е Ш Е Н И Е №66 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, първо предложение, ал. 2 от ЗМСМА и във връзка с 

чл. 7, ал. 2, т. 1 и ал. 4, т. 3 от Наредбата за пенсиите и осигурителния стаж, и молба с 

вх.№138/02.03.2012 г. от Росица Васкова Димитрова от гр.Кнежа, Общинският съвет 

Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Общинският съвет Кнежа внася предложение до Министерския съвет за 

отпускане на персонални пенсии на следните лица: 

 Марияна Филипова Чакърова с ЕГН 9910291896 

 Илия Филипов Чакъров с ЕГН 0144201921 от гр.Кнежа. 

Гласували: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 
 10.Молба от Маргарита Коева – председател на Диабетно дружество „Стевия” 

гр.Кнежа, относно предоставяне на помещение и средства на дружеството, докладва г-жа 

Цолова. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси 

предложи да се отложи разглеждането на молбата до намиране на помещение. 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението  предложи да се възложи на общинска 

администрация, чрез социалния работник Илиана Димитрова да координира дейността на 

всички клубове на територията на гр.Кнежа при ползване залата на ОбЦСУ за провеждане 

на мероприятия. 
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Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предложи да се възложи на общинска администрация, чрез социалния 

работник към ОбЦСУ да излезе с предложение всички членове, на сдруженията на хора с 

увреждания, да членуват само в едно сдружение и един пенсионерски клуб. Списъците да 

бъдат актуализирани представени в общинския съвет за заседанието през м.април. 

Дамяновска обясни, че решението е наложено от недоволството при разпределяне 

на средствата между клубовете на пенсионерите и сдруженията, защото едни и също хора 

членуват в няколко сдружения и така се увеличава членската маса, която е база за 

разпределяне на средствата. 

Общинският съвет прие предложението на бюджетната комисия. 

Р Е Ш Е Н И Е №67 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, първо предложение и ал. 2 от ЗМСМА, 

Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Общинският съвет Кнежа задължава Общинска администрация, чрез социалния 

работник към ОбЦСУ, да внесе на заседанието през м.април актуализирани списъци на 

членовете на сдруженията на инвалидите и пенсионерските клубове, които могат да 

членуват само в едно сдружение на хора с увреждания и/или един пенсионерски клуб. 

Гласували: „за”-15; „против”-няма; „въздържали се”-1. 
ПО ШЕСТА ТОЧКА – РАЗНИ: 

Д-р Лицанова направи предложение второто полугодие на 2012 година в 

Културния календар да се включи и Деня на пенсионера, който е пропуснат с приемането 

на бюджета. Ангажира се да внесе докладната записка на съответното заседание. 

Като член на Читалищното настоятелство представи следните награди: 

- Северен фестивал на любителските и читалищни театри „Звезден прах” 

гр.Кнежа със специално отличие от Третото издание на Национален конкурс 

„АГОРА 2011”;  

- Петото юбилейно издание на „Звезден прах” вече е международно и е включен 

като единствен аматьорски театрален фестивал от България в официалния сайт 

на Международната асоциация на аматьорските театри.  До този момент са 

постъпили заявки за участие от десет държави – Полша, Гана, Украйна, Чехия, 

Румъния, Русия, Латвия и др. 

- От 23 до 25 март в гр.Стара Загора се проведе Дванадесетия национален 

конкурс „Орфеево изворче” с международно участие, реализиран с подкрепата 

на МОН, Музикална академия гр.Пловдив и Държавна опера гр.Стара Загора. В 

него е са участвали: ВГ „Черно и бяло”, трио „Магия” и ученици от школата по 

акордеон при НЧ „Борба 1896” гр.Кнежа. Марта Стоичкова и Екатерина 

Бонинска от класа по акордеон са спечелили сребърни медали „Сребърна лира 

на Орфей” в трета възрастова група, а Вероника Цветанова е отличена с грамота 

за дебют. 

Герговска поздрави децата от спортен клуб „Будо спортист” гр.Кнежа, които на 

провелия се на 11.03. в София Спортен форум се върнаха с един златен, един сребърен и 

два бронзови медала: 

- Илиян Дочев се справи безапелационно с конкуренцията и с лекота стана 

шампион на България в категория 30 кг; 

- Надя Бурдиняшка взе бронза в категория 52 кг; 
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- Генади Бурдиняшки (38 кг) и Теодор Табашки (42 кг) също показаха добра 

подготовка и заслужиха бронзовите си отличия. 

Отборът на Централен полицейски карате клуб – школи Кнежа и Бяла Слатина на 

провелото се на 25 март в Плевен Държавно първенство по карате старша възраст младежи 

Стоян Цеков извоюва бронза в тежката категория +70кг. 

Дамяновска в качеството си на ръководител на СНЦ „МИГ – КНЕЖА” обяви, че 

по не официални данни в скоро време Стратегията за местно развитие ще бъде одобрена и  

ще подпише договор за финансиране в МЗХ. 

 

След изчерпване на материалите по дневния ред, председателя на общинския съвет 

закри редовното за м.март заседание в 18
00

 часа. 

 

 

Протоколчик:       Председател ОбС: 

/П.Македонска/      /М.Цолова/ 

 


